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 图神经网络是一种对没有固定结构的数据进行建模的诱人方法。然而，让他们按预期工作多年来经历了一些曲折。在本次演讲中，我将介绍图挖掘团队在谷歌上使GNN有用的工作。我将专注于我们已经发现的挑战以及我们为它们...
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 This book walks the reader through the classic parts of Combinatorics and graph theory, while also discussing some recent progress in the area: on the one hand, providing material that will help ...
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 Spark GraphX in Action starts out with an overview of Apache Spark and the GraphX graph processing API. This example-based tutorial then teaches you how to configure GraphX and how to use it ...
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  Speciﬁcally, we propose a graph ﬁltering framework that injects graph similarity into data features by taking them as signals on the graph and applying a low-pass graph ﬁlter to extract useful ...
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  Applying Lean in Healthcare: A Collection of International Case Studies demonstrates how honest appraisal, intelligent planning, and vigilant follow-up have led to dramatic improvements in a variety 
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  The spectral graph wavelets are then formed by localizing this operator by applying it to an indicator function. Subject to an admissibility condition on g, this procedure defines an invertible ...
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  Memorable new examples portray concepts in action, while abundant new hands-on exercises, including mini-quizzes, Labs, and "Try This" features, guide you in absorbing, practicing, and applying ...
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 In today's information-centric globalized world, telecommunications have become an essential part of our lives. They penetrate and play crucial roles in almost every aspect of our day-to-day ...
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 SystemVerilog的听课学习笔记，包括讲义截取、知识点记录、注意事项等细节的标注。
目录如下：
第一章 SV环境构建常识	1
	1.1 数据类型	1
		四、二值逻辑	4
		定宽数组	9
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		动态数组	16
		队列	19
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		枚举类型	23
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		initial和always	30
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 AutoSAR标准协议规范4.2.2，里面包含了AutoSAR组织所规定的AutoSAR架构的标准规范协议原文档。对AutoSAR的学习有一定的借鉴意义
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 该文件是清华大学储能课的期末大作业。用SIMULINK搭建了一个完整的光伏-储能并网系统。我的博客中介绍了系统实现的具体方法，欢迎查看！
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 GD32 介绍与 STM32 兼容性汇总。STM32的代码直接在GD32上运行需要小部分的修改。按教程做对应修改就行哈。
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 XCP协议的原规范文档，主要包含了Part1-5共5个部分，其中第三部分又分为CAN、以太网和Sxl等。对于XCP协议的开发者和学习者有借鉴意义
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 现在汽车行业用vector的工具进行自动测试，但是该自动测试模板很少，本案例是分享CAPL脚本自动化测试的模板，和自动控制测试步骤的XML模板，使用过程可以通过本人分享的文档来实现工程的建立到自动测试的完成。通过CAPL脚本+XML控制测试步骤，实现自动测试，生成测试报告。
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